(2)	AND ADDITION OF THE PROPERTY O	رقم العقد:		
Contract No:		رقع المنشاة:		
Contract Ma	235027	In Dubai		
08/05/2013	de on: 08/05/2013 الموافق:	انه في يوم:	268	0
	يبي تم الإتفاق بين كل من	في إمارة:	200	0
A. FIRST P	ARTY		ت الأول	ا) الطرة
Company / Est:  AL HABBAI CONTRACTING (L.L.C)			الكفيل: قعباي للمقاولات رش ذم م	منشأة /
Represented	Represented by: ALI AHMED MOHD AL HABBAI		/ يمثله: على احمد محمد الحباي	ويمثلها
B.SECONE	PARTY		ف الثاني	ب) الطر
Mr. / Mrs:	MOHAMMAD ALLAUDDIN M	IOHAMMAD WAKIL	السيدة: محمد علاه الدين محمد وكيل	المعيد / ا
Nationality:	INDIA		: الهند	الجنسية
Passport No	F988034	12	نر رئم: F9880342	جواز س
contract and	re the parties declared having fur mutually agreed as follows: second party accepts to work for	A PERUPP	الطرفان باهايتهما الكاملة للتعاقد واتفقا بالنراضي على ما يلي: يعمل الطرف الثاني لدى الطرف الأول بمهنة	
as	REINFORCING FIT		وبسن العارف العارف الورن بعيث العارف الإمارات الإمارات	, (,
in the U	.A.E for a basic salary 60	Per Month	نلك نظير راتب اساسي قدره 600 شهريا 600	ود
2) The du	ration of this agreement shall be	Limited	ون مدة هذا العقد محند وتبدأ اعتبار ا	2) ئك
As fro	m 04/04/2013 To	03/04/2015	ن 04/04/2013 إلى 03/04/2013	، مز
shall b that th	vo parties hereto have agreed to e subject to a probation period of the probation shall not exceed sign of employment).	of months 6 (provided	قد اتفق الطرفان على أن يعمل الطرف الثاني لمدة 6 شهور تحت الاختبار لمى ألا تتجاوز مدة الاختبار منتة شهور من بداية عقد عمل الطرف الثاني ى الطرف الأول	
expire the ag extra	mited employment agreement en thereof, but in case the two particles them it shall be considered of one year from the date one terms and conditions.	ies continue to excute red as renewed for an	تهى عقد العمل المحدد المدة باتتهاء مدته. فإذا استمر الطرفان في تنفيذه عتبر المعقد مجددا لمدة سنة واحدة اعتبارا من تاريخ انتهاء المعقد وبذات مروط الواردة فيــــــه	1=
comm	rst party shall bear the cost of ai encing work and also the cost one of terminating the employment	of one ticket home at	حمل الطرف الأول تذاكر السفر عند بده العمل وكذلك العودة عند انتهاء قد	3) يت العا
immec violate respec condi	district party may terminate the service diately and without notice in cest clause (120) of the fedral late of the organizing of laborations provided there in and also here of.	ase the second party w No (8) of 1980 in our relation and as	بوز للطرف الأول أن يفصل الطرف الثاني دون إنذار في أي مسن حالات المنصوص عليها في المادة 120 من القانون الإتحادي رقم 8 لمئة مان تنظيم علاقات العمل وتعديلاته وبالشروط الموضحة بها 1980 ذلك في الحالة التي نصنت عليها المادة 88 من القانون ذاته	ال فو
of en	sions of fedral act no.(8) shall be d od service gratuity and shall a conditions which are not provide	also be applicable for	ري احكام القانون الإتحادي رقم (8) لسنة 1980 فيما يتعلق بمكافاة نهاية مدة وكذلك بالنعبة للشروط الأخرى والتي لم ينص عليها العقد	5) تسر الغ
the magreer	greement is made in 3 copies. Find inistry (labour dept) at the the ment each party hereto shall have the shall	time of attesting the	ر من هذا العقد ثلاث نمنخ تودع النسخة الأولمي لدى الوزارة (قطاع العمل) د التصديق على العقد ويتملم كل طرف نمبخة للعمل بموجبها عند اللزوم	6) حر عند

-		wire our		
Co	ntra	ct	No	

MB133871743AE

رقم العقد:



<ol> <li>The first party is obligated an annual leave with pay f that the annual leave shall</li> </ol>		بمنـــح الطــرف الــُــــــــــــــــــــــــــــــــــ	
8) Other allowances grante A - Accomodation All:	d to the second party:	ناني: الطوف الاول	<ul><li>8) ميزات أخرى للطرف الثا</li><li>أ - بدل سكن:</li></ul>
B - Transportation All:	first party	الطرف الاول	ب - بدل مواصلات:
C - Others:			ج ـ اخرى:
1 •			1
2-			- 2
3 - 4 -			3
** - 1/4 -			4
Basic salary:	600	س):	الر اتب الأساء
Total salary with A	llowance: 600	ه والبدلات شهريا: 0	مجموع الراتب
9) Other Conditions:			9) شروط اخرى:
A			
В-			
1611			- · ·
	8 hours only, and shall not ekly. In case of shops, hotels, the working hours shall be nine	8 ساعات ولا تزيد عن بوعيا وتكون تسع ساعات يوميا فـي والمقاصف وأعمال الحراسة.	ثماني واربعين ساعة اس
4.1	16 MAY 16 MAY 16 MAY 19 الطرف الثاني TY الطرف الثاني TY المعرف علاء الدين	الأول المراب العرب الأول العرب العر	